

Pressemitteilung: Altavo-Gesellschafter benennen Beirat

Hochkarätig besetzter Beirat berät Altavo bei der Entwicklung seiner Künstlichen Stimme

21. November 2024

Der neugebildete Beirat der Altavo GmbH kam in München zu seiner ersten Sitzung zusammen. Altavo, ein 2021 gegründetes Startup für KI-basierte Stimmrehabilitation, hatte im Februar 2024 seine Series A Finanzierungsrunde erfolgreich abgeschlossen. Der nun von den Gesellschaftern benannte vierköpfige Beirat ist mit ausgewiesenen Experten in den Bereichen Medizintechnik-Entwicklung, Zulassung und Vermarktung besetzt.

Zum Beiratsvorsitzenden gewählt wurde der langjährige frühere Vorstandschef der ZEISS-Gruppe und Aufsichtsratsvorsitzende des Karlsruher Instituts für Technologie (KIT), Prof. Dr. Michael Kaschke. Als seine Stellvertreterin wurde Sonja Großmann, Geschäftsfeldleiterin Medizinprodukte und In-Vitro Diagnostik beim TÜV Rheinland, benannt. Zum Beirat zählt außerdem der erfahrene Medizintechnik-Startup Geschäftsführer und Venture Partner bei Hadean Ventures, Reinhard Krickl. Komplettiert wird das Gremium durch den Medizinsoftware-Experten Falk Hartwig, ehemals Geschäftsführer der ZEISS Digital Innovation GmbH.

In Altavos Series A investierten unter anderem OCCIDENT, Novalis Biotech, High-Tech Gründerfonds (HTGF), Beteiligungsmanagement Thüringen, TGFS Technologiegründerfonds Sachsen, TUDAG und Saxonia Systems Holding.



Press Release: Altavo shareholders appoint advisory board

High-profile advisory board guides Altavo in the development of its Artificial Voice

November 21, 2024

Altavo's newly formed advisory board met in Munich for its first board meeting. Altavo, a startup in AI-based voice rehabilitation founded in 2021, had successfully closed its Series A financing round in February 2024. The four-member advisory board now appointed by the shareholders is made up of proven experts in the fields of medical device development, approval and marketing.

Prof. Dr. Michael Kaschke, long-time former CEO of the ZEISS Group and Chairman of the Supervisory Board of the Karlsruhe Institute of Technology (KIT), was elected Chairman of the Advisory Board. Sonja Großmann, Regional VP Medical Devices and IVD-Auditing and Testing at TÜV Rheinland, was appointed as his deputy. The advisory board also includes the experienced medical technology start-up CEO and venture partner at Hadean Ventures, Reinhard Krickl. The board is completed by medical software expert Falk Hartwig, former Managing Director of ZEISS Digital Innovation GmbH.

Investors in Altavo's Series A include OCCIDENT, Novalis Biotech, High-Tech Gründerfonds (HTGF), Beteiligungsmanagement Thüringen, TGFS Technologiegründerfonds Sachsen, TUDAG, and Saxonia Systems Holding.
